
Zápisnica 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zo dňa  24.septembra  2020 

_________________________________________________________________________ 
 
 
Prítomní:  
 
Podľa priloženej  prezenčnej  listiny 
 
R o k o v a n i e : 
 
 
 
   Rokovanie mestského zastupiteľstva vo Fiľakove zvolal primátor mesta  v zmysle  § 12 ods. 
1 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení zmien a doplnkov. Pán primátor konštatoval, 
že je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov a schôdzka je uznášaniaschopná. Program 
rokovania bol navrhnutý nasledovne: 
 

1) Otvorenie a schválenie programu 
2) Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3) Interpelácie poslancov 
4) Vyhodnotenie námetov  podaných  komisiami MZ  

predkladá: zástupca primátora mesta  
5) Monitoring plnenia programového rozpočtu mesta a rozpočtu PO a RO mesta k 

30.06.2020  
a) Monitorovacia správa MsÚ k 30.06.2020 
b) Monitorovacia správa VPS k 30.06.2020 
c) Monitorovacia správa MsKS k 30.06.2020 
d) Monitorovacia správa HMF k 30.06.2020 
e) Návrh na  úpravu rozpočtu mesta Fiľakovo  v roku 2020  

      predkladá: vedúca referátu  ekonomiky, riaditelia PO, prednostka MsÚ 
6) Návrh  na  prijatie  návratnej  finančnej  výpomoci od štátu na kompenzáciu 

výpadku  DzP FO  v roku 2020 
predkladá: prednostka MsÚ 

7) Vyhodnotenie činnosti MsP za II. Q 2020 
predkladá: náčelník MsP 

8) VZN č. 8/2020  o podmienkach  parkovania a státia... – úplné znenie 
predkladá: vedúci odd. vnútornej správy 

9) VZN č. 10/2020 o poskytovaní  dotácií  z rozpočtu mesta...- návrh na zmenu  
predkladá: vedúci odd. vnútornej správy 

10) VZN č.9/2020  o prideľovaní nájomných bytov 
predkladá: vedúci  odd. EaMM 

11) Správy predkladané hlavnou  kontrolórkou mesta 
a) Správa o výsledku kontroly  plnenia uznesení  
b) Správa hlavnej kontrolórky o vykonanej kontrole výberu dane z nehnuteľností 

za rok 2019 
predkladá: hlavná kontrolórka  

12) Majetkovoprávne záležitosti 
a) Timberland s.r.o., Belina  – žiadosť o odkúpenie časti pozemku 



b) BALEX TRADE s.r.o., Fiľakovo – žiadosť o odpredaj pozemku vo vlastníctve 
mesta 

c) Bc. Svetová Veronika, Lučenec – žiadosť o pridelenie bytu 
d) Schválenie spôsobu prenájmu nebytových priestorov v budove 

Podnikateľského inkubátora na ďalšie obdobie od 1.1.2021 
e) Výsledok OVS na predaj 3 ks stavebných pozemkov na výstavbu garáží 
predkladá: vedúci odd. EaMM 

13) Aktuálne záležitosti mesta 
a) Schválenie  spolufinancovania projektu s názvom „Cyklochodník - II. etapa, 

novostavba cyklochodníka medzi mestom a priemyselnou zónou vo Fiľakove“  
predkladá:  vedúca referátu SR 

14) Záver 
      
Poslanci MZ zaň hlasovali nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Eibner Róbert, Flachbart Ladislav, 
Gallová Csilla, Kelemen Erik,  Ing. Kerekes László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. 
Rubint Róbert, Tankina Jozef 

 
Upravený  program dnešného rokovania  bol nasledovný:  

1) Otvorenie a schválenie programu 
2) Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3) Interpelácie poslancov 
4) Vyhodnotenie námetov  podaných  komisiami MZ  
5) Monitoring plnenia programového rozpočtu mesta a rozpočtu PO a RO mesta k 

30.06.2020  
a) Monitorovacia správa MsÚ k 30.06.2020 
b) Monitorovacia správa VPS k 30.06.2020 
c) Monitorovacia správa MsKS k 30.06.2020 
d) Monitorovacia správa HMF k 30.06.2020 

6) Návrh  na  prijatie  návratnej  finančnej  výpomoci od štátu na kompenzáciu 
výpadku  DzP FO  v roku 2020 

a) Návrh na  úpravu rozpočtu mesta Fiľakovo  v roku 2020  
7) Vyhodnotenie činnosti MsP za II. Q 2020 
8) VZN č. 8/2020  o podmienkach  parkovania a státia... – úplné znenie 
9) VZN č. 10/2020 o poskytovaní  dotácií  z rozpočtu mesta...- návrh na zmenu  
10) VZN č.9/2020  o prideľovaní nájomných bytov 
11) Správy predkladané hlavnou  kontrolórkou mesta 

a) Správa o výsledku kontroly  plnenia uznesení  
b) Správa hlavnej kontrolórky o vykonanej kontrole výberu dane 

z nehnuteľností za rok 2019 
12) Majetkovoprávne záležitosti 

a) Timberland s.r.o., Belina  – žiadosť o odkúpenie časti pozemku 
b) BALEX TRADE s.r.o., Fiľakovo – žiadosť o odpredaj pozemku vo vlastníctve 

mesta 
c) Bc. Svetová Veronika, Lučenec – žiadosť o pridelenie bytu 
d) Schválenie spôsobu prenájmu nebytových priestorov v budove 

Podnikateľského inkubátora na ďalšie obdobie od 1.1.2021 
e) Výsledok OVS na predaj 3 ks stavebných pozemkov na výstavbu garáží 

13) Aktuálne záležitosti mesta 



a) Schválenie  spolufinancovania projektu s názvom „Cyklochodník - II. 
etapa, novostavba cyklochodníka medzi mestom a priemyselnou zónou vo 
Fiľakove“  

b) Úprava  platu  hlavnej  kontrolórky mesta 
c) Úprava platu  primátora mesta  

14) Záver 
 

 
 
Poslanci MZ schválili program dnešného rokovania jednohlasne. 
Poslanci MZ zaň hlasovali nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Eibner Róbert, Flachbart Ladislav, 
Gallová Csilla, Kelemen Erik,  Ing. Kerekes László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. 
Rubint Róbert, Tankina Jozef 

 
Za overovateľov zápisnice z dnešného rokovania primátor mesta určil nasledovných poslancov 
MZ 
 

Mede Alexander a 
Eibner Róbert. 

 
Za členov návrhovej komisie  primátor  mesta navrhol nasledovných  poslancov MZ : 
PhDr. Rubint – predseda, p. Tankina, Ing. Fehér 
Poslanci  zloženie NK  hlasovaním schválili nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 1 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Eibner Róbert, Flachbart Ladislav, 
Gallová Csilla, Kelemen Erik,  Ing. Kerekes László, Mede Alexander, Oroszová Margita, 
Tankina Jozef 
ZDR.SA: PhDr. Rubint Róbert 

 
 

K bodu č. 3) Interpelácie poslancov 
 
p. Eibner –  v prechodoch  pri bytovkách na  Námestí Slobody je  čoraz horšia situácia. Neviem 
ako by sa to však dalo riešiť efektívne. Nedalo by sa to  uzavrieť napr.  mrežami? 
Ďalší  problém, ktorí  mi tlmočili obyvatelia  z ulíc 1. mája, ČSA a Kukučínovej je hlučná hudba  
počas  zábav  v jedálni na  ZŠ s VJM Š. Koháriho. 
p. primátor – sú to problémy, ktoré registrujeme aj my. Bolo by asi dobré  zvolať fórum 
obyvateľov na riešenie  situácie v podchodoch na Námestí slobody a dohodnúť sa na riešení 
s obyvateľmi, ktorí tam  bývajú. 
V škole  veľmi  usporiadanie akcií nevieme obmedziť. Možno budeme vedieť urobiť toľko, že 
sa bude vetrať iným smerom. 
PhDr. Rubint – žiadam Vás, aby ste úpravu vchodu do cintorína naplánovali ešte v tomto  
volebnom období. Tiež chcem  apelovať na dodržiavanie čistoty a bezpečnosti v mestskom 
parku. Psíčkári tam venčia svojich  psov a exkrementy nechávajú  tam a tiež  je  v parku  pohyb 
nebezpečný už nielen večer, ale aj  počas dňa. Možno by pomohli častejšie  kontroly MsP. 
p. primátor – úpravu vchodu do cintorína sme mali naplánovanú na tento rok. Kvôli súčasnej 
situácii  sa  nám to však nepodarilo zrealizovať. Pri mestskom parku sa mi zdá, že obraz 



prezentovaný na sociálnych sieťach  je horší ako realita. Personálne kapacity MsP sú tiež 
obmedzené. Riešenie do budúcnosti vidím  v oplotení parku.  
 
K bodu č. 4) Vyhodnotenie návrhov podaných komisiami MZ 
 
 Pán primátor  ospravedlnil z dnešného zasadnutia  Mgr. Visnyaiho. Návrhy komisií, 
ktoré  prerokovali majetkovoprávne záležitosti, budú prednesené v bode č.12. 
  
 
K bodu č. 5) Monitoring plnenia programového rozpočtu mesta a rozpočtu PO a RO mesta   
                     k 30.06.2020 
 

A) MsÚ 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila vedúca odd. ekonomiky, Bc. Erika 

Szabová. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Poslanci MZ nemali k správe žiadne 
pripomienky. 
 

B) VPS 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložil riaditeľ VPS Ing. Tibor Tóth. Tvorí súčasť 

zápisnice  z dnešného zasadnutia. Poslanci MZ nemali k správe žiadne pripomienky. 
 

C) MsKS 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila riaditeľka MsKS, Mgr. Illés Kósik Andrea. 

Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Poslanci MZ nemali k správe žiadne 
pripomienky. 

 
D) HMF 
Písomne  spracovaný materiál do  MZ vypracovala riaditeľka HMF, Mgr. Viktória 

Tittonová, PhD. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia. Poslanci MZ nemali k správe 
žiadne pripomienky. 
 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Eibner Róbert, Flachbart Ladislav, 
Gallová Csilla, Kelemen Erik,  Ing. Kerekes László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. 
Rubint Róbert, Tankina Jozef 
 
K bodu č. 6) Návrh  na  prijatie  návratnej  finančnej  výpomoci od štátu na                         
                     kompenzáciu výpadku  DzP FO  v roku 2020 
 

Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila prednostka MsÚ PhDr. Andrea 
Mágyelová. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia.  
Členovia  MR  navrhli požiadať  o kompenzáciu vo výške  235 tis €. Poslanci  MZ s touto 
výškou súhlasili. 
Stanovisko hlavnej kontrolórky mesta k návrhu na prijatie návratnej finan čnej výpomoci 
na základe Uznesenia vlády Slovenskej republiky č. 494 z 12.8.2020 
Písomne spracované stanovisko tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania  MR. Predložila 
ho hlavná kontrolórka  Ing. Judita Mihályová.  
 
 



a) Návrh na  úpravu rozpočtu mesta Fiľakovo  v roku 2020  
Písomne  spracovaný materiál do MZ predložila vedúca referátu ekonomiky Bc. Erika 

Szabová. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia MZ. Poslanci nemali  k materiálu 
žiadne  návrhy a pripomienky. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Eibner Róbert, Flachbart Ladislav, 
Gallová Csilla, Kelemen Erik,  Ing. Kerekes László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. 
Rubint Róbert, Tankina Jozef 
 
Poslanci hlasovali za  uznesenie č.122/2020 nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Eibner Róbert, Flachbart Ladislav, 
Gallová Csilla, Kelemen Erik,  Ing. Kerekes László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. 
Rubint Róbert, Tankina Jozef 
 
Poslanci hlasovali za  uznesenie č.123/2020 nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Eibner Róbert, Flachbart Ladislav, 
Gallová Csilla, Kelemen Erik,  Ing. Kerekes László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. 
Rubint Róbert, Tankina Jozef 
 
 
K bodu č. 7) Vyhodnotenie činnosti Mestskej polície za obdobie II. štvrťroka 2020 
 

Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložil náčelník MsP, Bc. Pavel Baláž. Tvorí 
súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia.  
Pán  primátor  v rámci  tohto bodu oboznámil poslancov  s aktuálnou epidemiologickou 
situáciou  v súvislosti s ochorením   Covid- 19 v meste.   
Ďalším  problémom sú aj túlavé psy. Momentálne rokujeme  aj   s aktivistami, ktorí   riešia  
túlavé mačky, čo je ešte komplikovanejšie  ako psy. 
p. Eibner – viem, že je málo členov  MsP a aj projekt MOPS bude  čoskoro končiť. Viac by sa 
však  malo chodiť po meste vo večerných hodinách ako počas dňa. Navrhujem  prehodnotiť  
večerné  služby. 
Bc. Baláž – najväčší problém sú  piatky a soboty, vtedy slúžime  do  02.30. 
p. Flachbart – pán náčelník žiadam Vás doplniť informáciu  v správe o parkovaní vozidiel 
v meste. 
Bc. Baláž – jedná sa tu hlavne  o vraky. Pracujeme intenzívne na riešení tejto situácie a ako aj  
na tom ako ich bude možné odstraňovať. 
p. primátor – je to jeden z hlavných  problémov  nielen nášho mesta. Riešili sme to aj minulý 
piatok na zasadnutí Komory miest  ZMOS-u. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Eibner Róbert, Flachbart Ladislav, 
Gallová Csilla, Kelemen Erik,  Ing. Kerekes László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. 
Rubint Róbert, Tankina Jozef 
 
PRESTÁVKA 
 
 



K bodu č. 8) VZN č. 8/2020  o podmienkach  parkovania a státia... – úplné znenie 
 

Materiál tvorí súčasť  zápisnice z dnešného  rokovania. Do MZ  ho  predložil vedúci 
odd. vnútornej správy, JUDr. Norbert Gecso. Poslanci MZ  nemali k VZN žiadne pripomienky. 
Poslanci hlasovali za  VZN  nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Eibner Róbert, Flachbart Ladislav, 
Gallová Csilla, Kelemen Erik,  Ing. Kerekes László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. 
Rubint Róbert, Tankina Jozef 
 
 
K bodu č. 9) VZN č. 10/2020 o poskytovaní  dotácií  z rozpočtu mesta...- návrh na zmenu  
 

Návrh VZN tvorí súčasť  zápisnice z dnešného  rokovania. Do MZ  ho  predložil vedúci 
odd. vnútornej správy, JUDr. Norbert Gecso. Poslanci MZ  nemali k VZN žiadne pripomienky. 
Poslanci hlasovali za  VZN  nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Eibner Róbert, Flachbart Ladislav, 
Gallová Csilla, Kelemen Erik,  Ing. Kerekes László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. 
Rubint Róbert, Tankina Jozef 
 
K bodu č.10) VZN č.9/2020  o prideľovaní nájomných bytov 
 

Návrh VZN  tvorí súčasť  zápisnice z dnešného  rokovania. Do MZ  ho  predložil vedúci 
odd. ekonomiky a majetku mesta, Ing. Zoltán Varga. 
Ing. Fehér -  navrhujem  toto VZN ešte prerokovať v poslaneckých kluboch a teraz ho stiahnuť 
z programu. 
Hlasovanie o stiahnutí návrhu VZN č.9/2020 z programu dnešného rokovania: 
P: 12, ÁNO: 6, NIE: 3, ZDR.SA: 3 
ÁNO: Ing. Fehér Ladislav, Gallová Csilla, Kelemen Erik,  Oroszová Margita, PhDr. Rubint 
Róbert, Tankina Jozef 
NIE: Czupper Tibor, Flachbart Ladislav, Ing. Kerekes László, 
ZDR.SA: Anderko Zoltán, Eibner Róbert, Mede Alexander,  
 
K bodu č.11) Správy predkladané hlavnou  kontrolórkou mesta 

a) Správa o výsledku kontroly  plnenia uznesení  
b) Správa hlavnej kontrolórky o vykonanej kontrole výberu dane 

z nehnuteľností za rok 2019 
Písomne spracovaný materiál tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania  MZ. 

Predložila ho hlavná kontrolórka  Ing. Judita Mihályová. Poslanci k nemu nemali žiadne 
pripomienky. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie č. 128/2020 nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Eibner Róbert, Flachbart Ladislav, 
Gallová Csilla, Kelemen Erik,  Ing. Kerekes László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. 
Rubint Róbert, Tankina Jozef 
 
Poslanci hlasovali za  uznesenie 129/2020 nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 



ÁNO: Anderko Zoltán,  Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Eibner Róbert, Flachbart Ladislav, 
Gallová Csilla, Kelemen Erik,  Ing. Kerekes László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. 
Rubint Róbert, Tankina Jozef 
 
K bodu č. 12) Majetkovo-právne záležitosti 
 

Písomne spracovaný materiál do MZ predložil vedúci odd. ekonomiky a majetku mesta Ing. 
Zoltán Varga. Tvorí súčasť zápisnice z dnešného rokovania.  

a) Timberland s.r.o., Belina  – žiadosť o odkúpenie časti pozemku 
 
Poslanci hlasovali za  uznesenie 130/2020 nasledovne: 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: 0 
NIE: Ing. Fehér Ladislav, Eibner Róbert, Gallová Csilla, Ing. Kerekes László, Oroszová 
Margita,  
ZDR.SA: Anderko Zoltán, Czupper Tibor, Flachbart Ladislav, Kelemen Erik,  Mede 
Alexander, PhDr. Rubint Róbert, Tankina Jozef 
Poslanci hlasovaním neschválili  prebytočnosť časti mestských  pozemkov v rozsahu žiadosti  
Timberland s.r.o., Belina. 
 

b) BALEX TRADE s.r.o., Fiľakovo – žiadosť o odpredaj pozemku vo vlastníctve 
mesta 

Poslanci hlasovali za  uznesenie 131/2020 nasledovne (prebytočnosť časti mestských 
pozemkov): 
P: 12, ÁNO: 12, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Eibner Róbert, Flachbart Ladislav, 
Gallová Csilla, Kelemen Erik,  Ing. Kerekes László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. 
Rubint Róbert, Tankina Jozef 
 
PRESTÁVKA – poslanci sa  v kluboch dohodli na minimálnej kúpnej cene  za pozemok. 
Stanovila sa vo výške 30 tis. € 
 
Poslanci hlasovali za  uznesenie 132/2020 nasledovne (spôsob predaja prebytočných častí 
mestských pozemkov,  podmienky predaja, zloženie  komisie – Róbert Eibner, Ing. Ladislav 
Fehér, PhDr. Róbert Rubint, PhDr. Andrea Mágyelová, Ing. Zoltán Varga): 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Eibner Róbert,  Gallová Csilla, 
Kelemen Erik,  Ing. Kerekes László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. Rubint Róbert, 
Tankina Jozef 
 

c) Bc. Svetová Veronika, Lučenec – žiadosť o pridelenie bytu 
Poslanci hlasovali za  uznesenie 133/2020 nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 10, NIE: 0, ZDR.SA: 1 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik,  Ing. Kerekes László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. Rubint Róbert, 
Tankina Jozef 
ZDR.SA:  Eibner Róbert 
Poslanci schválili  pridelenie  3 izbového bytu  č. 19 v bytovom  dome  súp.č. 768 na ul. 
Mládežníckej  vo Fiľakove pre Bc. Svetovú Veroniku. 
 



d) Schválenie spôsobu prenájmu nebytových priestorov v budove 
Podnikateľského inkubátora na ďalšie obdobie od 1.1.2021 

Poslanci hlasovali za  uznesenie 129/2020 nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 10, NIE: 0, ZDR.SA: 1 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Czupper Tibor, Eibner Róbert, Flachbart Ladislav, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik,  Ing. Kerekes László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. Rubint Róbert, 
Tankina Jozef 
ZDR.SA: Ing. Fehér Ladislav 
 

e) Výsledok OVS na predaj 3 ks stavebných pozemkov na výstavbu garáží 
Poslanci hlasovali za  uznesenie 135/2020 nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Eibner Róbert, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik,  Ing. Kerekes László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. Rubint Róbert, 
Tankina Jozef 
 

 
K bodu č. 13) Aktuálne záležitosti mesta 
 

a) Schválenie  spolufinancovania projektu s názvom „Cyklochodník - II. 
etapa, novostavba cyklochodníka medzi mestom a priemyselnou zónou vo 
Fiľakove“  

Písomne  spracovaný materiál do  MZ predložila vedúca referátu stratégie rozvoja, Ing. 
Arch. Erika Anderková. Tvorí súčasť zápisnice  z dnešného zasadnutia.  Poslanci k nemu 
nemali žiadne návrhy ani pripomienky. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Eibner Róbert, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik,  Ing. Kerekes László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. Rubint Róbert, 
Tankina Jozef 
 
 

b) Úprava  platu  hlavnej  kontrolórky mesta 
Dôvodová správa   k úprave platu  hlavnej  kontrolórky tvorí prílohu zápisnice 

z dnešného rokovania  a do MZ  ju  predložil poslanec  MZ Ing. Ladislav Fehér.  Poslanci 
o výške odmeny hlasovali tajným hlasovaním, výsledky  hlasovania sú uvedené v uznesení  
č.137/2020. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 
ÁNO: Anderko Zoltán,  Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Eibner Róbert, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik,  Ing. Kerekes László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. Rubint Róbert, 
Tankina Jozef 
 

c) Úprava platu  primátora mesta  
 

Dôvodová správa   k úprave platu  primátora mesta  tvorí prílohu zápisnice z dnešného 
rokovania  a do MZ  ju  predložil poslanec  MZ Ing. Ladislav Fehér.  Poslanci o výške odmeny 
hlasovali tajným hlasovaním, výsledky  hlasovania sú uvedené v uznesení  č.138/2020. 
Poslanci hlasovali za  uznesenie k tomuto bodu nasledovne: 
P: 11, ÁNO: 11, NIE: 0, ZDR.SA: 0 



ÁNO: Anderko Zoltán,  Czupper Tibor, Ing. Fehér Ladislav, Eibner Róbert, Gallová Csilla, 
Kelemen Erik,  Ing. Kerekes László, Mede Alexander, Oroszová Margita, PhDr. Rubint Róbert, 
Tankina Jozef 
K bodu č. 14) Záver 
 

Na záver primátor mesta poďakoval poslancom  MZ  za účasť  na dnešnom zasadnutí 
a po vyčerpaní všetkých bodov  rokovania zasadnutie  mestského  zastupiteľstva  ukončil. 

 
 
 
 

Prednostka  MsÚ:                                                                        Primátor mesta: 
PhDr. Andrea  Mágyelová                                                           Mgr. Attila  Agócs, PhD. 
  
 
I. overovateľ:                                                                               II. overovateľ: 
Alexander Mede                                                        Róbert Eibner 
 
 
Zapísala: Mgr. Paszkiewiczová D. 
 

 
 
 
 


